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Vážená paní starostko, vážený pane starosto, 

na základě množství dotazů bych Vám rád poskytl aktuální informace o průběhu očkování v našem 

kraji.  

Jak to tedy nyní vypadá? 

V tomto týdnu jsme obdrželi nadstandartní množství vakcín Pfizer, které se využívají v očkovacích 

centrech. Pro celý Jihomoravský kraj to bylo zhruba 30 tisíc dávek. Část vakcín, která se fyzicky nachází 

v našem kraji, tvoří rezervu ministerstva zdravotnictví pro ostatní kraje a Fakultní nemocnice u sv. Anny 

a Vojenská nemocnice dostávají vakcíny ve zvláštním režimu. Distribuci můžeme ovlivnit u 22 tisíc 

dávek a ty se bez problémů vyočkují do konce týdne. Vakcinace v očkovacích centrech je pořád 

nejrychlejší cestou, jak se k očkování dostat. Přesto ale bude v příštím týdnu méně nových termínů, 

neboť se vrátíme k běžným dodávkám vakcín. Ve většině očkovacích míst bude navíc probíhat 

přeočkování druhou dávkou. Nové termíny budou k dispozici například v očkovacím centru v 

Hustopečích, které je spuštěno nově a druhé dávky tam přijdou na řadu až zhruba za čtrnáct dní. Fronta 

zájemců zde proto bude v nejbližších dnech odbavována relativně nejrychleji. 

Jak jistě víte, do očkování se snažíme zapojit i praktické lékaře. Dáváme jim k dispozici veškerou vakcínu 

Astra Zeneca. Protože ale víme, že je jí zatím nedostatek, od tohoto týdne praktikům posíláme i vakcínu 

Moderna. Konkrétně šlo o 4 tisíce vakcín pro 80 lékařů po padesáti dávkách. Obou vakcín bude ale 

v příštích týdnech podstatně méně. Vše, co půjde, budeme opět posílat praktickým lékařům. Vakcínu 

Pfizer praktikům dávat bohužel nemůžeme z důvodů přísných požadavků SUKL na distribuci a nakládání 

s vakcínou. 

Zaznamenali jsme nabídku od neziskových organizací na očkování přímo ve vašich obcích. S těmito 

neziskovými organizacemi jsme v kontaktu a oslovili jsme je se žádostí o spolupráci při očkování 

imobilních pacientů v místech, kde se do očkování nezapojili praktičtí lékaři. Na systému očkování 

imobilních pacientů pracujeme, ale ještě není dokončen.  

 



S výjimkou očkování imobilních pacientů nemáme v rámci oficiální distribuce pro očkování formou 

mobilních týmů dostatek vakcín. Doposud nejsou ani zdaleka naplněny kapacity očkovacích center ani 

praktických lékařů. Doporučujeme si proto u jakýchkoli nabídek ověřit, zda mají dané subjekty pro 

nabízené aktivity očkovací látky a příslušná povolení. 

Omlouvám se, pokud nejsem schopen včas odpovídat na všechny vaše dotazy, ale budu se snažit 

i nadále vás touto cestou průběžně informovat. 

Děkuji za spolupráci. 

S pozdravem  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Rozdělovník: Všem obcím Jihomoravského kraje (mimo Statutární město Brno a jeho městské části) 
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